

Referat fra styremøte 3. april 2017

Ormlia – klubbhuset

Tilstede: Roger Gjødingseter, Lille Bergjøbrenden, Tom Bremnes, Lene-Margrethe Lohre og Anita Gundeid (referent)

Fravær: Anita Berntsen, Anne-Karin Johansen, Mette Smedby

Sak 4.1/17 Godkjenning av innkallingen

Vedtak: Innkallingen godkjent.

Sak 4.2/17 Godkjenning av styrereferat fra siste møte

Vedtak: Styrereferatet kunne ikke godkjennes, da det ikke er sendt ut til styremedlemmene og sekretær ikke deltok på dette møte med referatet.

Sak 4.3/17 Regnskap

Inntekter pr mars 2017 kr -73 243,60
Utgifter pr mars 2017 kr 62 337,27
Resultat pr 31.3.17 kr 33 426,44 (overskudd)

Saldo total på klubbens kontier er pr 31.3.17 kr 462.821,36

Sak 4.4/17 Post

Anmeldelse innbrudd i hall og container

Saken ble anmeldt til politiet, men henlagt grunnet manglende opplysninger til å kunne ta gjerningsmannen.

Sak 4.5/17 Hjemmesiden

Mail er sendt til One.com om at vi ønsker kontroll over nettsiden og mailen selv.

Vedtak: Anita følger opp saken i morgen tirsdag 4. april og gir tilbakemelding til styret om fremdriften

Sak 4.6/17 Romeriksstevnet

Styret mangler oversikt over status for dataansvarlig og premier for dette stevnet.

Vedtak: Roger konfererer med Ragnar om muligheter for hjelp til påmeldingene, siden vi ikke har noen selv i klubben som kan ta dette.
Ragnar sjekker med Anita B om status på premier.

Sak 4.7/17 Instruktører kurs betaling

Ønske fra instruktører om at de vil ha fordelingen 70/30 når de holder kurs.
Møtet med representanter fra styret og instruktørene ble avholdt i klubbhuset.
Klubben har jobben med å utarbeide annonse for kursene, ta imot påmeldinger, sende ut faktura og innhente betaling. Klubben har lokalitetene og hallen etc som disponeres på kursene.
Instruktørene har forberedelse til kursene og holder selve kursene.

Vedtak: Styret undersøker med noen andre klubber hva de betaler sine egne instruktører for å holde kurs i klubbens regi. Saken tas opp på neste styremøte.

Sak 4.8/17 Kamerovervåking

Klubben har fått tilbud om å kjøpe kamera til overvåking av hallen.
M16 vil montere dette.
Kameraet tar bilder ved bevegelser og varsles til M16 og styrets leder.
Kamera koster ca 3000,-.

Vedtak: Styret har enstemmig vedtatt å kjøpe dette.

Neste styremøte mandag 8. mai kl. 19.00.

Roger Gjødingseter

Lilli Bergjøbrenden

Tom Bremnes

Anita Gundeid (referent)

Lene-Margrethe Lohre